
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 5-2019
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2019-05-14 § 66 – 81

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 19.00
Plats Romevi
Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, David Arfvidsson,

Anders Larsson, Susanne Lindström, Tomas Cassanelli

Ansvarig
§ 66 Öppnande

§ 67 Dagordning

§ 68 Föregående
        Protokoll

Thomas hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 69 Kansli info Sommarfotbollsskolan, anmälningar pågår, 61 anmälda hittills. 
Finns önskan om vuxen på plats. Iordningsställande av bollar, t-
shirts mm görs v24, Maria meddelar styrelsen om vilken hjälp som
behövs. Fredrik Sjöberg är ansvarig ledare på plats, dam/herr 
tillfrågas om deltagande som ledare. Boule/stödmedlemmar ordnar
mat.

 

§ 70 Ekonomi  Inför div 1 Innebandyn behöver föreningen en auktoriserad 
revisor. Letas revisor inför kommande årsmöte 2020.

Kenneth är anställd t.o.m. den 5 november.

Anders rapporterade från Bingoalliansens möte. Inget nytt sätt att 
söka bingotillstånd.

Styrelsen beslutade att söka bingotillstånd, avvaktar dock besked 
om summa från Bingoalliansen.

 Maria

§ 71 Sponsring Thomas pratar med Maxi ang taggar till medlemmar
Ingen bemanning Maxi  midsommarafton, midsommardagen eller 
nationaldagen. I år är det PF 05/06/07 som bemannar Maxi.

10 st sargsponsorer är klara.

Sponsorer till Herrarnas tröjor är klara och det blev lite pengar 
över efter inköp av nya matchställ.

Innebandy herrarna behöver jobba på sponsorer.
- Fått sponsring av ett spelbolag. Hur ställer sig föreningen 

till detta? Styrelsen undersöker hur förbundet och andra 
aktörer ställer sig till sponsring av ett spelbolag. Frågan 

Thomas

Maria

Maria, 

Maria

Styrelsen



diskuterades och man kom fram till 
att göra mer efterforskningar innan beslut.

§ 72 Fotboll
 Samarbete inom fotbollsalliansen ligger lite på is för tillfället. 
Fick inte till något junior pojk lag under 2019.

Gemensam cup med IKK. Vi behöver någon som sätter sig med 
IKK och planerar. Cupen är för P/F 06, 07 och 08. 
Arrangemangsgruppen (styrelsen) tar kontakt med förslag till 
några som går på mötet (till att börja med). Maria Forssten, Jessika
Nilsson, Pernilla Stjernström kontaktas, Maria C går med då hon 
deltagit i de diskussioner som varit fram tills nu.

Lärdomar från Sargsammandrag:

Vi får inte ta betalt för parkering på sargsammandrag.

Minst 3 personer behöver det vara som är parkeringsvakter.

Får plats ca 160 bilar.

Minst 3 personer i kiosken. (Hamburgare behöver inte vara klara 
vid kl 1000 då inga äter förrän kanske kl 1200)

Tar bort swishgränsen på 25 kr. Höj istället priset. Tittar över 
förändringar inför hösten.

Skyltning toalett behövs. 

Vid samtidigt spel på fyra planer så behövs det 5 domare i stället 
för 4 st.

Thomas

Susanne / 
Thomas

§ 73 Innebandy Vilka krav finns för div 1 matcher m m. Information från 
förbundet mejlas ut till styrelsen. Fortsatt diskussion på nästa 
styrelsemöte.

Reservarena är Nödinge.

Fortsatt stökigt kring fördelning av halltider, Sparråshallens 
stängning har inte gjort det bättre.

Serieindelning klar om inte någon överklagan går igenom. Många 
långa resor till bortamatcher.

Maria

§ 74 Gymnastik Tider är bokade i Diserödshallen. Dock ej klart med fördelning.

Robert tillfrågas om det är kö på intresserade att börja gympa och 
om vi i så fall ska leta fler ledare.

Thomas

§ 75 Boule  Har haft vårfest.

§ 76 Bordtennis Elementfärg och penslar behövs till bordtennislokalen och stora Thomas



lokalen. Thomas köper.

Leveransbesked för golvet har inte kommit än. Möte bestäms med 
snickare och mattläggare för diskussion om underlag för golv.

Maria / 
Thomas

§ 77 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

 Utveckling av bordtennislokalen så att man även kan använda den
för andra aktiviteter, t.ex. fysträning. Grupp tillsätts vid senare 
tillfälle för att ta fram förslag till förbättringar.

Förslag till minskning av elförbrukning - Anläggningsgruppen
T.ex. sänkning av värme i stora huset när det inte används. 
Minskad användning av direktverkande el för uppvärmning. Byte 
till energieffektivare belysning på parkering och konstgräs. 
Smartare belysning konstgräs, kunna tända halva planen, lägre 
träningsbelysning och kraftigare matchbelysning. Smartare 
utebelysning som inte är tänd hela natten. Solvärmepaneler för 
varmvatten. Ta fram offertunderlag för att kunna söka bidrag.

Alla termostater i klubbhuset är utbytta och injusterade

Dränering och dikning, främst B-plan och A-plan utmed 
landsvägen. Det är även 2 ställen vid infarten som diket behöver 
grävas upp – Anläggningsgruppen

Stödmedlemmar / pensionärer (bl.a. Ove och Sixten) arbetar med 
renovering i stora lokalen. En inspektionslucka till innertaket 
behövs. Meddela renoverarna.

Hur skall vi sköta konstgräset på bästa sätt.

Grillen är trasig. Svetsfog har lossnat. Lagas samt tom gasolflaska 
bytes.

Vilka medlemmar har ansvar för vilka ansvarområden/Vilka 
medlemmar har laget anmält. Skickas ut till styrelsen och läggs ut 
på hemsidan
  
Den 11/6 är det möte om föreningsutveckling. Tillfråga Janne om 
han kan gå. Gör anmälan till mötet.

 

Anders / 
Susanne

Susanne / 
Anders

Maria

Susanne / 
Anders

Thomas

Maria /
Tomas C

Thomas

§ 78 Övriga frågor Diskussion kring om vi ska flytta styrelsemötena till tisdagar så att 
fler kan delta. Fungerade ej till nästa möte. Beslutade att ta upp det
på nästa möte igen för fortsatt diskussion.

§ 79 Planering Huvudstyrelsemöten måndagar kl 19:00
Styrelsemöte den 3/6, 12/8, 3/9, 7/10, 4/11, 
Förlängt styrelsemöte lördagen den 1/12 11:00-15:00
Idrottens dag 25/8
Höstmöte torsdag 14/11 19:00
Höstens arbetsdag lördag den 22/9



Föreningsutveckling 11/6

§ 80 Nästa möte Nästa möte måndag 3/6 klockan 19:00.
För fika ansvarar: Ander Larsson

§ 81 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 
Thomas Thunberg Susanne Lindström
Ordförande Sekreterare 
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